## Special offer for booking summer retreat package with 30 persons or above - complimentary 1 night stay in two Standard Chalets on the date of the banquet

## **Terms and Conditions:**

- 1. You are deemed to have read and agreed to these terms and conditions by using this offer.
- 2. A Member, who made a booking during the period from 1 August 2025 to 31 October 2025 for a designated banquet (with a minimum of 30 persons at the banquet on the same day, under a Summer Retreat Package) to be held at a designated banquet venue at the Beas River Country Club from 1 August 2025 to 31 October 2025, is entitled to enjoy a complimentary 1 night stay for 2 standard Chalets on the day of the banquet (the "**offer**"), subject to availabilities of the designated banquet venue(s) and the designated facility(ies).
- 3. This offer can only be used by Members of The Hong Kong Jockey Club (the "**Club**") according to their respective Membership privileges. The offer is subject to these terms and conditions, the Bye-laws and rules of the Club. All Members and guests shall comply with all reasonable directions of the Club's staff.
- 4. You must be present when using this offer and attend the designated banquet venue and chalet room check-in in person on the banquet day(s). Each standard chalet may accommodate up to 2 adult and 2 children, and you may stay in one of the chalets. You must make advance banquet booking and room reservation and indicate your intention to use this offer at the time of banquet booking and room reservation, subject to availabilities of the designated banquet venue(s) and standard Chalets on the date of the banquet.
- 5. This offer is only applicable to Summer Retreat Package to be held at designated banquet venues at the Beas River Country Club (with a minimum of 30 persons), subject to the terms and conditions of the respective venues.
- 6. This offer may be redeemed once on the relevant banquet day but can be redeemed multiple times for banquets held on or before 31 October 2025 in accordance with these terms and conditions.
- 7. The validity period of this offer will be until 31 October 2025 and will not be extended in any circumstances, and will be considered null and void upon expiry.
- 8. This offer is not transferrable, refundable or redeemable for cash. This offer cannot be used for settlement of any other fees and/or charges payable to the Club.
- 9. This offer cannot be used in conjunction with any other discount arrangement, coupons, birthday or promotional offer.
- 10. Each Member expressly confirm that he/she has read and understood The Hong Kong Jockey Club's Privacy Policy Statement (which is available at <u>http://www.hkjc.com/english/corporate/corp\_privacy.asp</u>), and further agrees that the Club and its service provider may use his/her personal data in the course of and/or for the purpose of this promotion.
- 11. The Club reserves the sole and all right to make decisions relating to the offer, and may cancel, suspend, postpone or modify any content of the offer (including but not limited venue, date or time, performance or other activities, entry requirements, gift, discount or other offerings) or amend the relevant terms and conditions, at any time without notice, and without liability for refund, compensation or otherwise.
- 12. In case of any dispute, the decision of the Club shall be final and conclusive.

## 預訂 30 人或以上的夏日宴會套餐可免費入住兩間標準客房住宿乙晚

## 條款及細則:

- 1. 閣下使用此禮遇即視為已經細讀並須同意以下條款及細則。
- 2. 會員於 2025 年 8 月 1 日至 2025 年 10 月 31 日期間預訂指定宴會(「夏日宴會套餐」及宴會當日最少 30 人出席) · 並於 2025 年 8 月 1 日至 2025 年 10 月 31 日期間在雙魚河鄉村會所指定宴會場地舉行 · 可享宴會當日免費入住兩間標準客房住宿乙晚晚之禮遇(下稱「禮遇」) · 須受指定宴會場地及設施供應情況限制。
- 此禮遇只限香港賽馬會(「馬會」)會員根據其會籍級別獲取及使用。此禮遇將受條款及細 則、馬會附則及規則約束。會員及賓客須遵守馬會職員的所有合理指示。
- 使用此禮遇時,會員本人必須親身出席,並於宴會當日親自到指定宴會場地辦理標準客房入住 手續。每間標準客房最多可容納2位大人2位小童,會員本人可入住其中一間標準客房。須提 前預訂宴會及房間,並於預訂時表明使用本禮遇之意向,且須視乎宴會當日指定場地及標準客 房之供應情況。
- 此禮遇僅適用於雙魚河鄉村會所指定宴會場地舉行之「夏日宴會套餐」(最少 30 人),並須 遵守各場地之條款及細則。
- 此禮遇於相關宴會日僅可兌換一次,並於2025年10月31日或之前舉行的宴會,可依據本條 款及細則多次兌換。
- 7. 此禮遇有效期至 2025 年 10 月 31 日止, 在任何情況下均不會延長, 逾期作廢。
- 8. 此禮遇不可轉讓、退款或兌換現金,亦不可用於抵銷馬會其他費用及/或收費。
- 9. 本禮遇不可與其他折扣安排、優惠券、生日優惠或推廣優惠同時使用。
- 10. 所有會員確認已閱讀及明白香港賽馬會的私隱政策聲明(刋登於 http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp\_privacy.asp),並進一步同意馬會及其服務供應商可 在是次優惠過程中和/或為了是次優惠的緣故,而使用其個人資料。
- 馬會保留禮遇的唯一及所有決定權,可以隨時取消、暫停、延後或修改有關禮遇的任何內容 (包括但不限於地點、日期、時間、表演或其他項目、設施進入要求、禮品、折扣或其他優惠) 或修改相關條款及細則而不作另行通知且不承擔任何退款、賠償或其他責任。
- 12. 香港賽馬會保留行使此禮遇之最終決定權。